
Zápisnica 
z piateho riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Lužiankach, konané  

dňa 01. decembra 2011 o 17.00 hod. na Obecnom úrade v Lužiankach 
_________________________________________________________________________ 

 
 
Prítomní: Marian Rác, Ing. Vladimír Macánek, Ivan Behúl, Martin Tonhauser, Marek Buch, 
Ing. Stanislav Beňo, Milan Cabánek, Jozef Pagačovič, Ing. Marián Vrabec 
 
Počet občanov: osem 
 
Program : 
1/   Otvorenie 
2/   Procedurálne otázky : 
      - schválenie programu rokovania 
      - overenie zápisnice z predchádzajúceho rokovania 
      - voľba návrhovej komisie 
      - voľba overovateľov zápisnice 
      - menovanie zapisovateľa zasadnutia 
3/   Kontrola plnenia uznesení 
4/   Informatívna správa starostu obce 
5/   Prehľad plnenia rozpočtu obce za III. štvrťrok 2011 
      a/ tabuľková časť 
      b/ stanovisko hlavného kontrolóra obce 
6/   Návrh rozpočtu na originálne kompetencie pre ZŠ s MŠ na rok 2012 
7/   Návrh rozpočtu obce pre roky 2012 – 2014 
8/   Prevádzkový poriadok Multifunkčného ihriska v Lužiankach 
9/   Žiadosť firmy Veolia Transport, a.s. Nitra o zmenu cestovného poriadku 
10/ Zmluva o spolupráci s ZE, a.s., Bratislava 
11/ Poskytnutie jednorázového príspevku na vývoz komunálneho odpadu 
12/ Žiadosti o prenájom sály na usporiadanie plesov 
13/ Vyhodnotenie činnosti komisií a spoločenských organizácií 
14/ Diskusia 
15/ Návrh na uznesenie 
16/ Záver 
 
 
  Starosta obce otvoril piate riadne zasadnutie obecného zastupiteľstva. Privítal  
prítomných poslancov a  skonštatoval, že prítomní poslanci sú v plnom počte a sú uznášania 
schopní. Starosta obce vymenoval za zapisovateľku Renátu Bírovú. Poslanci OZ jednohlasne 
odsúhlasili overovateľov zápisnice v zložení: Ing. Marián Vrabec a Marek Buch. Zároveň 
jednohlasne odsúhlasili členov návrhovej komisie v zložení: Ing. Stanislav Beňo, Marian Rác 
a Ivan Behúl ako aj program piateho riadneho zasadnutia OZ (všetci za).  
 
 Jozef Pagačovič predniesol kontrolnú správu o plnení uznesení. Milan Cabánek 
uviedol, že kontrolu plnenia uznesení by mal predniesť kontrolór obce. Ing. Vladimír 
Macánek uviedol, že niektoré uznesenia stratili platnosť a bude ich potrebné zaktualizovať. 
Kontrolu aktuálnosti dlhodobo platných uznesení OZ predloží na najbližšie zasadnutie OZ 
hlavný kontrolór obce.  
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 V informatívnej správe starosta obce uviedol, že 29.11.2011  sa skutočnilo stretnutie 
Slovenského vodárenského podniku Pieštany, Správy povodia Dolnej Nitry a pracovníkov 
Bratislavy ohľadne pripravovanej stavby Lužianky (časť Radošinka), stabilizácie vodnej 
hrádze po oboch stranách Radošinky. Ďalej informoval o kontrole vo fy XAWAX, kde bola 
skontrolovaná evidenčná kniha počtu ubytovaných. Starosta obce ďalej informoval 
o ukončení kanalizácie pred farou, ktorá však nie je prevzatá, nakoľko neboli ešte prevedené 
tlakové skúšky. Požiadal Ing. Stanislava Beňa, aby sa tejto skúšky zúčastnil. Ukončila sa 
výstavba multifunkčného ihriska, ktoré bude v dohľadnej dobe odovzdané. Ohľadne 
kanalizácie obce starosta uviedol, že bol na jednaní s generálnym riaditeľom 
Západoslovenskej vodárenskej spoločnosti, ktorý navrhol, aby si obec znovu u ZVS podala 
žiadosť na výstavbu kanalizácie, a táto  bude predložená na ďalšom rokovaní ZVS. 
Starosta obce informoval o ukončení revitalizácie obce. Poslanci OZ sa dohodli, že obhliadka 
revitalizácie obce pred kolaudáciou sa uskutoční dňa 03.12.2011  o 8.30 hod. za účasti fy 
ALPINE Slovakia, AB STAV a stavebného dozoru Ing. Sládečka. 
 
 Od 18.25 hod. do 18.30 hod. bola prestávka. 
 
 Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie informatívnu správu o plnení rozpočtu obce 
za III. štvrťrok 2011 a stanovisko hlavného kontrolóra obce k plneniu rozpočtu. Po 
prerokovaní poslanci OZ  plnenie rozpočtu za III. štvrťrok 2011 schválili a splnomocnili 
starostu obce vykonať zmeny rozpočtu obce a presunúť rozpočtové prostriedky v rámci 
schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia celkové príjmy a celkové výdavky (všetci za). 
  

Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo návrh rozpočtu  na originálne 
kompetencie pre ZŠ s MŠ na rok 2012 (všetci za). 
 
 Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo prípravu osláv, ktoré sa uskutočnia 
v roku 2013 pri príležitosti 900-ročného výročia založenia obce  (všetci za). 
 
 Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo návrh rozpočtu obce na rok 2012 
a zároveň vzalo na vedomie návrh rozpočtu na roky 2013 a 2014 (všetci za). 
 
 Obecné zastupiteľstvo  prerokovalo návrh „Prevádzkového poriadku Multifunkčného 
ihriska v Lužiankach“. Ivan Behúl navrhol, aby cena za nočné osvetlenie ihriska bola zvýšená 
na 5,-€/hod. Poslanci OZ po prerokovaní schválili za nočné osvetlenie multifunkčného ihriska 
cenu 3,50€/hod. Takto upravený „Prevádzkový poriadok Multifunkčného ihriska 
v Lužiankach“ schválili (všetci za). 
 
 Obecné zastupiteľstvo prerokovalo žiadosť fy Veolia Transport a.s. Nitra na zmenu 
cestovné poriadku. Ing. Macánek uviedol, že obec nemá záujem o zmenu cestovného 
poriadku a ani fy SCONTO nepožiadala obec o spoluprácu pri zabezpečení spojov pre svojich 
zákazníkov. Ing. Stanislav Beňo uviedol, že fy Veolia Transport a.s. Nitra pravdepodobne 
navrhla zmenu cestovného poriadku, lebo ich o to požiadala fy SCONTO. Milan Cabánek 
navrhol, aby sa žiadosť o zmenu cestovného poriadku prerokovala, až keď o to požiada fy 
SCONTO. Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach návrh firmy Veolia Transport a.s. Nitra 
na zmenu cestovného poriadku neschválilo (všetci za neschválenie). 
 
 Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo zmluvu o spolupráci so 
Západoslovenskou energetikou a.s. Bratislava (všetci za). 
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Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo poskytnutie príspevku 5 ks lístok na 

vývoz komunálneho odpadu v roku 2012 zdarma občanovi s trvalým pobytom v obci 
Lužianky, ak dovŕšil 70 a viac rokov života k 31. 12. 2011, v prípade manželského páru si 
nárok uplatní jeden z nich. Ďalej OZ odsúhlasilo poskutnutie príspevku 5 ks lístkov pre 
držiteľov ZŤP do 70 rokov, maximálne v počte 5 ks lístkov na domácnosť (všetci za). 
 

Obecné zastupiteľstvo odsúhlasilo poskytnutie sály Kultúrneho domu v Lužiankach 
pre „Poľovnícke združenie Berbecíny“ na spoločenskú akciu bezodplatne (všetci za). 
 

Obecné zastupiteľstvo odsúhlasilo poskytnutie sály Kultúrneho domu v Lužiankach 
pre usporiadanie spoločenskej akcie „Plesu učiteľov“ bezodplatne (všetci za). 

 
Obecné zastupiteľstvo odsúhlasilo poskytnutie sály Kultúrneho domu v Lužiankach 

pre usporiadanie spoločenskej akcie „Ples Zumby“ bezodplatne (všetci za). 
 
Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo poskytnutie dotácie v zmysle VZN č. 

6/2008 spoločenským organizáciám v Lužiankach podľa predloženého návrhu (všetci za). 
 
Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo  vyhodnotenie komisií pri OZ 

v Lužiankach a jej členov za rok 2011 (všetci za). Milan Cabánek navrhol, aby odmena pre 
členov redakčnej rady bola zvýšená. Poslanci OZ tento návrh neodsúhlasili a odmena 
redakčnej rady zostala v pôvodne navrhnutej výške (zdržal sa Milan Cabánek, ostatní za). 

 
Obecné zastupiteľstvo schválilo odmenu hlavnému kontrolórovi obce vo výške jeho 

jedného mesačného platu (zdržal sa Ing. Stanislav Beňo, Marián Vrabec, ostatní za). 
 
Obecné zastupiteľstvo prerokovalo žiadosť Márie Tomovičovej o výrub lipy na 

susednom pozemku, ktorá je vo vlastníctve Biskupského úradu v Nitre. Starosta obce uviedol, 
že pracovníci životného prostredia súhlasili len z orezaním lipy. Milan Cabánek uviedol, že 
odborníci neodporúčajú strom vypíliť. Obecné zastupiteľstvo odporučilo starostovi obce 
v tejto veci konať v zmysle správneho konania (všetci za). 

 
Ing. Marián Vrabec informoval o jesennej brigáde, ktorú zorganizovala komisia 

životného prostredia. Z obce bolo vyvezeného cca 200 m3 odpadu. Ing. Vrabec poďakoval 
starostovi obce, spoločenským organizáciám a členom komisie životného prostredia, ktorí sa 
brigády zúčastnili.  Ing. Marián Vrabec upozornil, že v ZŠ s MŠ sa autá pohybujú po celom 
areáli. Autá by mali stáť len na vyhradených parkoviskách. Obecná polícia zmapuje situáciu 
a umiestni potrebné dopravné značenie.  
Ing. Marián Vrabec navrhol, aby Kaplanova ulica bola slepou ulicou, nakoľko vydláždenie na 
tejto ulici bude čoskoro zničené. Ing. Macánek navrhol, aby bol na Kaplanovej ulici vykonaný 
prieskum u obyvateľov, či majú záujem o vytvorenie slepej ulice.  
Ing. Vrabec chcel vedieť, kto dal odstrániť retardér na Kaplanovej ulici. Starosta obce 
uviedol, že odstránený retardér stratil svoj význam. Ing. Vrabec chcel vedieť, prečo 
príslušníci Obecnej polície v Lužiankach  hliadkovali pri otvorení fy SCONTO. Náčelník 
obecnej polície uviedol, že obecní policajti hliadkovali len jeden deň, nakoľko o túto službu 
požiadala fy SCONTO a hliadka bola uskutočnená z dôvodu prevencie proti krádežiam, 
nakoľko uvedenú firmu navštívili aj obyvatelia Lužianok.  
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Ing. Vrabec poukázal na neporiadok pred pohostinstvami, pošte a Jednote. Navrhol, aby si 
tieto firmy pred svojimi budovami pravidelne poupratovali. Marek Lauko navrhol, aby bola 
organizovaná osveta na škole, kde by deti boli vedené k udržiavaniu čistoty na verejnosti. 
Náčelník obecnej polície uviedol, že takúto osvetu v škole organizujú. Ďalej uviedol, že 
pracuje na projekte kamerového systému v obci, a kamery môžu byť umiestnené na miestach, 
ktoré sú najviac znečisťované. 
Ing. Marián Vrabec chcel vedieť ako dopadla kontrola vo fy XAWAX, ohľadne nízkeho 
počtu nahlásených prenocovaní. Pracovníčka obecného úradu v Lužiankach Ing. Mária 
Koscelanská uviedla, že v spolupráci s náčelníkom obecnej polície navštívili uvedenú firmu 
a zodpovedný pracovník im vysvetlil, že oni ubytovávajú svojich zamestnancov a len 
v prípade, že kapacita nie je naplnená, ubytujú aj iných nocľažníkov. 
Ing. Vladimír Macánek poukázal na neporiadok v rigole pri železničnom moste ponad 
Rastislavovu ulicu. Náčelník obecnej polície informoval, že o tomto probléme bola 
informovaná železničná polícia, s ktorou sa v najbližšom čase pôjdu spoločne na tvár miesta 
pozrieť.  
 

 Obecné zastupiteľstvo jednohlasne schválilo uznesenia z piateho riadneho zasadnutia 
OZ (všetci za). Starosta obce poďakoval prítomným za účasť a ukončil piate zasadnutie 
Obecného zastupiteľstva v Lužiankach. 
 
 
 
 
 
 
Overovatelia: 
  _____________________                        _____________________ 
      Ing. Marián Vrabec                  Marek Buch 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapísala: Renáta Bírová 


